
 
Zápis č. 1/2009 (35) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 26. 1. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. F. Gazdoš, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich , T. Javořík, Bc. M. Borovian (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. E. Kvasnicová 
Hosté: prof. Vašek, E. Navrátilová, prod. Ostravský 

 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu na změnu struktury útvarů děkanátu. 

4. Projednání návrhu změny Statutu FAI. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 

6. Projednání návrhu Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2009. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský studijní program 
Inženýrská informatika pro ak. rok 2009/2010.  

8. Různé 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty. Dr. Chramcov 
upozornil, že na žádost pana proděkana Sysaly, byl do programu zařazen bod č. 7 Projednání návrhu 
Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro ak. rok 
2009/2010.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval, že došlo k přebudování laboratoře 52/202, byla zde nainstalována nová 
výpočetní technika (PC Apple). 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval o tom, že má v nejbližších dnech zasedat akreditační komise, která bude znovu 
projednávat návrh nového bakalářského studijního oboru Aplikovaná informatika. Dále děkan 
upozornil, že do učeben 54/107-110 a 51/118-120, které bývají využívány ke SZZ, byly 
nainstalovány dataprojektory a výhledově zde budou nainstalovány také PC.  
Prod. Ostravský zhodnotil průběh dne otevřených dveří, který proběhl 23. 1. 2009. Poděkoval prod. 
Adámkovi, který tuto akci organizačně zajišťoval, za kvalitní přípravu a bezproblémový průběh 
akce. Spolu s prvním termínem dne otevřených dveří navštívilo FAI cca 200 potenciálních 
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zájemců o studium. Tato účast převyšovala účast v loňském roce. Prod. Ostravský taktéž sdělil, že 
přihlášky ke studiu na FAI se budou letos přijímat jak ke studiu ve Zlíně, tak na detašovaná 
pracoviště v Přerově a Praze (obor BTSM) a nově i v Rožnově pod Radhoštěm. 
 
Na žádost tajemnice FAI p. Navrátilové proběhla změna v programu a dále byl projednávám bod. č. 6. 
 
ad 6) Projednání návrhu Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2009. 

Tajemnice FAI seznámila členy s hlavními změnami Pravidel rozdělení finančních prostředků na 
FAI. Oproti roku 2008 došlo k zavedení SPP na detašované pracoviště v Praze. Tajemnice 
stručně popsala jednotlivé fondy. Hodnota normativu MŠMT na studenta zůstal ve stejné výši 
jako v roce 2008. Vzhledem k překročení referenčního počtu studentů stanoveného pro UTB 
byla na UTB stanovena interní hodnota základního normativu tak aby byli financováni všichni 
studenti v jednotlivých akreditovaných studijních programech. Došlo ke změně algoritmu 
výpočtu bodů pro rozdělení provozních prostředků na ústavy.  
Dne 4. 2. 2009 proběhne zasedání Ekonomické komise, na kterém bude tento bod projednán 
podrobně. 
 
Tajemnice FAI odchází. 
 
ad 3)  Projednání návrhu na změnu struktury útvarů děkanátu. 

Tento bod byl již projednáván na minulém zasedání AS FAI. Dochází ke zrušení Útvaru 
proděkanů a webmastera. Vznikne oddělení vnějších vztahů a propagace, kam bude přemístěn 
webmaster a Ing. Chlup bude přemístěn na studijní oddělení. 
 
Návrh usnesení AS FAI  35/1 
AS FAI schválil návrh na změnu struktury útvarů děkanátu. 

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 35/1 
AS FAI schválil návrh na změnu struktury útvarů děkanátu. 
 
ad 4) Projednání návrhu změny Statutu FAI. 

Přibližně před rokem byla na AS FAI projednávána změna Statutu FAI, prozatím není 
schválena příloha č. 1 týkající se insignií a talárů. Členům AS FAI byly doručeny materiály k 
příloze č. 1. Děkan FAI předložil také barevné vyobrazení talárů a podotkl, že v příloze Statutu 
budou již konečné verze talárů (ne návrhy, které byly dodány členům AS FAI). V souvislosti s 
tímto bodem děkan FAI informoval o tom, že se zpracovává kronika FAI, která bude k dispozici 
i na webových stránkách.  
Další navrženou změnou ve Statutu FAI je zrušení přílohy č. 2 a č. 6, Studijní programy FAI a 
Obory habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem a odkazy s nimi spojené včetně 
přečíslování stávajících příloh. Statut FAI se bude nadále odkazovat pouze na úřední desku FAI, 
kde budou studijní obory FAI uvedené. 
V pondělí 2. 2. 2009 bude zasedat Legislativní komise FAI, která změny Statutu FAI projedná.  
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ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 

V této směrnici nedochází oproti loňskému roku k žádným zásadním změnám. Dochází pouze 
ke změně výše administrativního příspěvku a k úpravě termínů. Vzhledem k tomu, že 
magisterský studijní program zůstává pouze jeden, bude směrnice odkazovat pouze na studijní 
obory. Vznikla diskuse týkající se termínu zveřejnění počtů přijímaných studentů a přihlížení k 
reprezentační sportovní činnosti v návaznosti na přijímací zkoušky a studium. Tato směrnice 
bude taktéž projednávána na zasedání Legislativní komise.  
 
ad 7)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro ak. rok 2009/2010. 

Tuto směrnici bude projednávat LK na svém příštím zasedání. Je v ní třeba upřesnit termín pro 
zadání témat disertačních prací. Připomínky a dodatky týkající se této směrnice mohou členové 
AS FAI adresovat předsedovi LK. 
 
ad 8)  Různé. 

• Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o schválení nového mzdového předpisu. 

• doc. Sysel poukazoval na vyhrocení potíží se STAGem v průběhu zkouškového období. 
Tyto problémy byly způsobeny tím, že proběhla aktualizace SW, ale nebyl 
nainstalován HW. V 3/09 by mělo dojít k instalaci nové verze IS STAG. 

• Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o novém zastoupení AS UTB v Radě pro 
informační systém. Akademické pracovníky bude zastupovat Dr. Matýsek a studenty 
Bc. Habada. 

• Děkan FAI informoval o odměnění pracovníků za publikační aktivity. Pracovníkům 
bylo celkem vyplaceno cca 403 000,- Kč. V podpoře publikačních aktivit bude FAI 
pokračovat. 

• Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se problematiky docházky doktorandů. Tento problém 
bude v brzké době řešit vedení FAI přímo s doktorandy. 

• Děkan FAI informoval o plánovaném projektu VaVPI. Informoval o stavebních 
aspektech projektu. 

• Dr. Fialka navrhl zveřejnit na oznámení o konání státní doktorské zkoušky také 
předběžný název tématu disertační práce.  

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 16. 2. 2009 ve 13.00 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 
Ve Zlíně dne 31. 1. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


